



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

إعلان هام

منتسبي الجامعة الأعزاء

تهديكم جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة أطيب التحيات متمنية لكم دوام الصحة والسلامة.

بالإشارة إلى الإعلان السابق بشأن الإصدار الحادي عشر من البروتوكول الوطني لتشغيل المنشآت التعليمية، يرجى التكرم أن هناك بعض التعديلات الهامة والصادرة من الجهات المعنية بهذا الشأن، وهي كالتالي:

أولاً: دخول الطلبة للحرم الجامعي والسكن الجامعي:

1. الطلبة المطعمين أو غير المطعمين لأسباب صحية أو المستثنين من التطعيم:
 - a. إجراء فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 96 ساعة عند بداية العام الدراسي وعند بداية كل فصل دراسي.
 - b. اعتماد استراتيجية الفحص عند ظهور الأعراض.
2. الطلبة غير المطعمين بدون عذر طبي أو استثناء:
 - a. إجراء فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 96 ساعة عند بداية العام الدراسي وعند بداية كل فصل دراسي.
 - b. بعد بدء العام الدراسي تطبيق المرور الأخضر. أو فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 7 أيام.

ثانياً: دخول الكوادر الإدارية والتعليمية ومزودي الخدمات للجامعة:

1. الكادر التعليمي والإداري ومزودي الخدمات المطعمين:
 - (a) إجراء فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 96 ساعة عند بداية العام الدراسي وعند بداية كل فصل دراسي.
 - (b) بعد بدء العام الدراسي استمرار تطبيق المرور الأخضر لدخول الجامعة
2. الكادر التعليمي والإداري ومزودي الخدمات غير المطعمين لأسباب صحية أو المستثنين من التطعيم:
 - (a) إجراء فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 96 ساعة عند بداية العام الدراسي وعند بداية كل فصل دراسي.
 - (b) بعد بدء العام الدراسي استمرار تطبيق المرور الأخضر لدخول الجامعة.
3. الكادر التعليمي والإداري ومزودي الخدمات غير المطعمين بدون عذر طبي أو استثناء:
 - (a) إجراء فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 96 ساعة عند بداية العام الدراسي وعند بداية كل فصل دراسي.
 - (b) بعد بدء العام الدراسي تطبيق المرور الأخضر أو فحص مخبري PCR بنتيجة سلبية لمدة لا تزيد عن 7 أيام.

ثالثاً: اجراء اختبارات الامارات القياسي (امسات) المطعمين وغير المطعمين:

أعتماذ تطبيق المرور الأخضر واتباع الإجراءات الاحترازية المعتمدة. وستتم موافاتكم بالمستجدات المتعلقة بإجراءات الصحة والسلامة بالجامعة وفق ما يرد من وزارة التربية والتعليم ووزارة الصحة ووقاية المجتمع وبالتنسيق مع الجهات المعنية بالطوارئ والأزمات بالدولة وستستمر الجامعة بتقديم الدعم والتوجيه اللازم لمنتسبيها من خلال قنوات التواصل المعروفة.

مع تمنياتنا بالسلامة والتوفيق



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

IMPORTANT ANNOUNCEMENT

To All USTF Members.

The University of Science and Technology of Fujairah extends its greetings wishing you all the success in your endeavors.

With reference to the USTF Announcement sent previously concerning the 11th release of the National Protocol of Operating the Educational Institutions, please note that there are some important amendments on this release issued by the Competent Authorities of this regards as follows:

FIRST: Entry procedures of USTF students to the Campus and Dormitories:

- 1. USTF students who are vaccinated or not vaccinated for health reasons or those who are excluded from vaccination.**
 - a. Conducting a PCR laboratory Test with a negative result for a period not exceeding 96 hours at the beginning of the academic year, and at the beginning of each semester.
 - b. Approving the symptom-strategy to perform a PCR Test.
- 2. USTF students who are not vaccinated; without having a medical excuse or an exception.**
 - a. Conducting a PCR laboratory Test with a negative result for a period not exceeding 96 hours at the beginning of the academic year, and at the beginning of each semester.
 - b. After the beginning of the academic year, applying the **Green Pass** or having a negative result of PCR laboratory test for a period not exceeding 7 days.

SECOND: Entry procedures of the administrative staff, Faculty, and educational service providers to the USTF premises:

1. **The vaccinated groups:**
 - a) Conducting a PCR laboratory test with a negative result for a period not exceeding 96 hours at the beginning of the academic year and at the beginning of each semester.
 - b) After the beginning of the academic year, the **Green Pass** shall continue to be applied when entering the USTF premises.
2. **The staff who are not vaccinated for health reasons or those who are excluded from vaccination.**
 - a) Conducting a PCR laboratory Test with a negative result for a period not exceeding 96 hours at the beginning of the academic year, and at the beginning of each semester.
 - b) After the beginning of the academic year, the **Green Pass** shall continue to be applied when entering the USTF premises.
3. **The staff who are not vaccinated; without having a medical excuse or an exception.**
 - a) Conducting a PCR laboratory Test with a negative result for a period not exceeding 96 hours at the beginning of the academic year, and at the beginning of each semester.
 - b) After the beginning of the academic year, the **Green Pass System** or PCR laboratory Test with a negative result; for a period not exceeding 7 days must be applied.

THIRD: Conducting Emirates Standardized Test (EmSAT) for those who are vaccinated & not vaccinated:

The Green Pass protocol shall be applied & the approved Precautionary Measures must be followed.

Note: The procedures mentioned above are subject to change based on the latest requirements of the Ministry of Education and the Ministry of Health and Prevention and in coordination with the authorities concerned with emergencies and crises. USTF will continue to provide its affiliates with the necessary support and guidance through well-known communication channels.

Thank you for being so cooperative, with our best wishes for safety and success.

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

 USTFujairah

USTF Announcement

University of Science and Technology of Fujairah

O: +97192222644 | M: +971567771910

www.ustf.ac.ae





جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

FORWARD TOGETHER
APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً
سجل الآن